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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia (nr 35)
20 lipca 2016 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem posła Bartosza Arłukowicza 
(PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2016 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: Tomasz Matynia – szef gabinetu w Ministerstwie Zdrowia, Piotr Wasi-
lewski  wicedyrektor Departamentu  Zdrowia Najwyższej  Izby Kontroli, Ewa Janiuk  wiceprezes 
Naczelnej Rady Pielęgniarek i Położnych, Olga Kozieł starszy specjalista i Paweł Mościcki inspektor 
w Biurze Rzecznika Praw Pacjenta, Mariusz Kocój członek Zarządu Federacji Związków Pracodawców 
Ochrony Zdrowia „Porozumienie Zielonogórskie”, Stanisław Maćkowiak prezes i Witold Michałek 
dyrektor Federacji Pacjentów Polskich oraz Elżbieta Piotrowska-Rutkowska prezes Naczelnej Rady 
Aptekarskiej.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Longina Grzegrzułka, Monika Żołniero-
wicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Mateusz Moksik asystent 
przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Zdrowia. Stwierdzam kworum. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie projektu planu pracy… Pro-
szę o zajęcie miejsc i zaprzestanie rozmów. Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje 
rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2016 r. 
Czy są jakieś uwagi do porządku dziennego? Nie widzę zgłoszeń. 
Przedstawiliśmy państwu propozycje złożone przez posłów a zebrane przez sekreta-

riat Komisji. Czy ktoś z państwa wnosi uwagi do propozycji, które zostały złożone? Uwag 
nie słyszę. Czy ktoś jest… Jest uwaga. Bardzo proszę, panie pośle. 

Poseł Tadeusz Dziuba (PiS): 
Mam nie tyle uwagę do tego, co zostało złożone, tylko nieśmiało chciałbym zapropo-
nować jeszcze jeden temat, jeśli można, a mianowicie, debatę nad standardami opieki 
medycznej nad noworodkami w Polsce. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy mógłby pan to sformułować na piśmie? Bardzo proszę. 

Poseł Tadeusz Dziuba (PiS): 
Bardzo proszę. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Proszę powtórzyć ten temat. 

Poseł Tadeusz Dziuba (PiS): 
Dostosowując się do poetyki, jaka jest używana w tym projekcie planu pracy, brzmiałoby 
to tak: „Rozpatrzenie informacji Ministra Zdrowia na temat standardów opieki medycz-
nej nad noworodkami w Polsce”. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Dziękuję bardzo. Jest  jeszcze  jedna propozycja, pana posła Rucińskiego: „Pozasyste-
mowe źródła finansowania opieki zdrowotnej w publicznych zakładach opieki zdrowot-
nej. Debata nad alternatywnymi źródłami finansowania usług medycznych”. Więcej 
propozycji nie słyszę. 
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Czy jest ktoś przeciw przyjęciu… Jeszcze pani poseł. Proszę bardzo. 

Poseł Gabriela Masłowska (PiS): 
Panie przewodniczący, składałam propozycję. Przeglądam to pobieżnie, ale jej nie ma. 
Chodzi o sytuację na rynku…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Pani poseł, bardzo przepraszam, ale nie słyszę…

Poseł Gabriela Masłowska (PiS): 
Składałam propozycję. Wydaje się, że jest aktualna. Dotyczy całej Polski. Patrząc pobież-
nie, jej nie widzę. Chodzi o sytuację na rynku farmaceutycznym. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Pani poseł, to jest w planie pracy. Zgłosił to pan poseł Latos, czy pani poseł… Przepra-
szam. Chodzi o dyskusję nad całym systemem aptekarskim w Polsce. To jest w planie 
pacy i to konsumuje ten punkt, o którym pani poseł mówi. Więcej zgłoszeń nie widzę. 
Czy ktoś jest przeciw przyjęciu tego planu pracy z tymi dwoma wnioskami, które 

wpłynęły? Terminy… Tak, narzucam termin. Listopad 2016 r. dla obu tych tematów. 
Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Plan pracy uznaję za przyjęty. 
Zamykam posiedzenie Komisji.


